



## A Shared Statement of Identity for the Catholic Health Ministry

*We are the people of Catholic health care,* a ministry of the church continuing Jesus' mission of love and healing today. As provider, employer, advocate, citizen — bringing together people of diverse faiths and backgrounds — our ministry is an enduring sign of health care rooted in our belief that every person is a treasure, every life a sacred gift, every human being a unity of body, mind, and spirit.

We work to bring alive the Gospel vision of justice and peace. We answer God's call to foster healing, act with compassion, and promote wellness for all persons and communities, with special attention to our neighbors who are poor, underserved, and most vulnerable. By our service, we strive to transform hurt into hope.

### AS THE CHURCH'S MINISTRY OF HEALTH CARE, WE COMMIT TO:

- ⊕ Promote and Defend Human Dignity
- ⊕ Attend to the Whole Person
- ⊕ Care for Poor and Vulnerable Persons
- ⊕ Promote the Common Good
- ⊕ Act on Behalf of Justice
- ⊕ Steward Resources
- ⊕ Serve as a Ministry of the Church

## Una Declaración Compartida de Identidad para el Ministerio de Atención Médica de la Iglesia Católica

*Somos miembros del personal de atención médica católica*, un ministerio de la iglesia que continúa hoy con la misión de amor y sanidad de Jesús. Como proveedor, empleador, defensor y ciudadano —que reúne a personas de distintos credos y orígenes— nuestro ministerio es un signo permanente de atención médica que está basado en nuestra creencia de que cada persona es un tesoro, cada vida es un regalo sagrado, y cada ser humano está formado por cuerpo, mente y espíritu.

Trabajamos para traer a la vida la visión de justicia y paz que profesa el Evangelio. Respondemos al llamado de Dios para fomentar la sanidad, actuar con compasión y promover el bienestar de todas las personas y comunidades, con especial atención a nuestros vecinos que son pobres, están desatendidos y son los más vulnerables. Por medio de nuestro servicio, buscamos transformar el dolor en esperanza.

### COMO EL MINISTERIO DE ATENCIÓN MÉDICA DE LA IGLESIA, NOS COMPROMETEMOS A:

- ⊕ Promover y defender la dignidad humana
- ⊕ Atender a la persona de manera integral
- ⊕ Cuidar de los pobres y los vulnerables
- ⊕ Promover el bien común
- ⊕ Actuar en nombre de la justicia
- ⊕ Administrar los recursos
- ⊕ Servir como ministerio de la iglesia